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Lorenzo Tonelli był łączony zimą z zespołem Giallorossich. Gracza

wymienia się nadal w pogłoskach transferowych, jeśli chodzi o lato.

Prezydent Empoli, Fabrio Corsi, nie pozostawia wątpliwości, jeśli chodzi o

cenę gracza, o czym mówił dla Radio Incontro Olympia.

- Tonelli w Lazio? Nie żartujmy. Tonelli jest naszym dziedzictwem, odrzuciłem,

między innymi, ofertę 13 mln euro w trakcie styczniowej sesji transferowej,

odrzuciłem wszystkie oferty z włoskich drużyn, które wystąpią w przyszłym sezonie

w Lidze Mistrzów. Szanuję Lotito, ale kto mówi o rozpoczętym czy dodatkowo

zakończonych negocjacjach między Empoli i Lazio, z dodaniem ewentualnych

graczy na wymianę, wymyśla rzeczywistość, której nie ma. Juventus, mogę wam

zagwarantować, postawiłby bardziej na naszego Tonellego, Włoch, niż na De Vrija.

Nie wiem ile może kosztować Holender, ale nie oddamy naszego gracza za darmo,

przeciwnie... Słysząc o wycenie wokół 7-8 mln euro, mogę jedynie dodać, że byłaby

dobra, ale za jedną nogę...
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